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Begin van dit jaar, op 3 januari 2025 om precies te zijn heeft Argentinië het verbod op de export van 

schroot en metaal opgeheven. Doch de verwoestende impact op haar recyclingindustrie en 

economie was al onherstelbaar groot. Het verbod, ingevoerd in 2009, moest het binnenlandse 

aanbod van schroot en metalen versterken. Gevolg: een ongekende prijsoorlog voor 

schrootmaterialen en de sluiting van veel - ooit gezonde - recyclingbedrijven. 

Gaan we dit in Europa ook zo meemaken? De schroot- en staalsector staat al onder grote druk.  

De economische crises waarmee Europese staal- en aluminiumproducenten worden geconfronteerd, 

zijn het gevolg van de (dreigende) exportbeperkingen van gerecyclede metalen. Willen we een 

Argentijnse crisis nog afwenden bij een beleid waarbij de export wordt ingedamd, dan moet het 

gebruik van gerecyclede materialen in de EU-productie voor onze industrieën verplicht worden.  

De economische belangen in Europa zijn enorm. Jaarlijkse wordt voor meer dan € 100 miljard door 

Europese recyclingbedrijven aan waardevolle grondstoffen zoals staal en aluminium gerecycled. 

De door EuRic voorgestelde verplichting voor Europese industrieën om gerecyclede materialen in 

hun productie te gebruiken voorkomt het Argentijnse risico van een ongewenste prijsval. Zodra de 

prijzen namelijk niet meer opwegen tegen de hoge verwerkingskosten holt de inzameling en 

recycling van grondstoffen achteruit en komt de circulaire economie tot stilstand.  

Uitgewogen Balans 

Het beperken van de export uit oogpunt van het behoud van grondstoffen voor onze Europese 

economie houdt overigens geen stand. Integendeel, er is een uitgewogen balans.  

Van de 100 miljoen ton ferro-schroot die in de EU wordt gerecycled, wordt nog geen 20% 

geëxporteerd. Dit cijfer komt precies overeen met de kloof tussen het EU-aanbod van gerecycled 

staal en de binnenlandse vraag van staalfabrieken: er is een overschot van 20 miljoen ton dat zo kan 

worden ingezet in de Europese industrie.  

Om deze balans in stand te houden moeten Europese recyclers toegang behouden tot internationale 

markten. Anders worden ze gedwongen om minder grondstoffen te verwerken doordat de vraag 

afneemt binnen de EU. En er is genoeg materiaal, bij verplichte afname in de EU zelfs een overschot 

van 20% dat z’n weg naar afnemers buiten Europa prima vindt. 

(dit is een excerpt uit de EuRIC letter “dismissing call for restrictions on exports of recycled metals”) 

 

 


